


同乐雅苑以现代风格演绎传统中餐，缔造美食经典。 
 

充满创意的烹饪技艺和菜品呈现方式，赋予传统中菜崭新风貌。唯美的餐厅环境氛围，将东西方不同元素巧
妙融合，帮助来宾沉浸其中，尽情享用各种佳肴，包括中华美食爱好者最喜爱的经典美食-北京烤鸭。 

 
能够在新加坡率先采用爱尔兰银山农场享誉世界的特种鸭，我们倍感自豪。

TungLok Peking Duck offers a delectable spread of premium Chinese cuisine reinterpreted                 
for the modern era.  

 
TungLok is renowned for its commitment to authentic Chinese cuisine through innovative cooking and 
presentation methods. With sophisticated interiors that successfully combine the mystique of the East 
and chic of the West, indulge in the restaurant’s signature dish - Peking Duck, a quintessential delicacy                   

amongst Chinese food lovers.  
 

The brand is proud to be the First in Singapore to serve the famed Irish Duck from Silver Hill Farm        
traditional Peking style.

这菜单显示的价格得另加10%服务费及政府消费税。图片仅供参考，或于菜式不尽相符。

All prices indicated are subject to 10% service charge and prevailing government tax.                                                                                                         
Food pictures may differ from actual dish presentation.

食用生的或未充分煮熟的肉类、海鲜、贝类、家禽或鸡蛋，可能会增加患食源性疾病的风险。

SPICY 辣 VEGETARIAN 素SIGNATURE DISH 精品特选CHEF RECOMMENDS 厨师推荐






























































































